
 آرمان ملی: در حالی که تیم های مدعی به دنبال 
ساخت  استقلال  مدیران  هستند،  بازیکن  جذب 

ورزشگاه 40 هزار نفری در تهران را مطرح کرده اند.
   تفاهم نامه 

تفاهم نامه  امضای  مراسم  پنجشنبه  روز 
سرمایه گذاری و ساخت مجموعه ورزشی اختصاصی 
که طی آن، مدیرعامل  باشگاه استقلال، برگزار شد 
شرکت JTA قطر و مدیران ارشد شرکت IBN مالزی و 
TJA چین نیز در این مراسم حضور پیدا کردند. علی 
، مدیرعامل استقلال در ابتدای این نشست  خطیر
باشگاه  آماده سازی  برای  نگاهمان  کنار  در  گفت: 
استقلال از لحاظ فنی و جذب بازیکن، از ابتدا دنبال 
این موضوع بودیم که فضای زیرساختی مناسبی که 
در شان باشگاه باشد را فراهم کنیم. از روزی که کارمان 
کردیم، 20 تا 30 درصد  را در مجموعه استقلال آغاز 
نگاهمان به زیر ساخت های باشگاه استقلال بود. او 
ادامه داد: از لحاظ زیر ساخت، این امکانات در شان 
یک باشگاه پرافتخار ایران و آسیا نیست. به خاطر این 
محدودیت ها و مشکلاتی که در بخش زیرساخت وجود 
کنی که  دارد، بعضی اوقات مجبوریم تمرینات را در اما
کنیم.  ج از فضای مالکیت باشگاه است، برگزار  خار
ج از فضای باشگاه  تمرینات بدنسازی را قبلا در خار

انجام می دادیم. 
   مخالفت وزارتخانه؟

استقلال زیر نظر وزارت ورزش و جوانان قرار دارد و 
طبیعی است که باید اقدامات این چنینی با موافقت 
این وزارتخانه صورت بگیرد. پروژه به این عظمت قاعدتاً 
نیاز به مجوز وزارت ورزش دارد و این پرسش بزرگ مطرح 
است؛ آیا وزارت ورزش مجوزی برای این کار داده است؟ 
تسنیم در ادامه نوشت: وزارت ورزش و جوانان به چند 
دلیل مهم مخالفت خود را با چنین کاری اعلام کرده 
کنون درگیر ساخت  وزارت ورزش و جوانان ا است؛ 1 ـ
مجموعه بزرگ ورزشی در تهران است و اقدامات خود را 
در این زمینه آغاز کرده است. طبیعی است که ساخت 
چنین ورزشگاهی در تهران که پروژه عظیم و ماندگاری 
است، تمرکز و انرژی زیادی می طلبد. در این شرایط و 
گذار شود،  تا زمانی که استقلال به بخش خصوصی وا
این وزارتخانه باید بخشی از انرژی و تمرکز خود را 
صرف ساخت مجموعه ای دیگر کند که منطقی به نظر 
نمی رسد. 2 ـ خطیر مدیرعامل استقلال امروز اعلام کرد 

ساخت این ورزشگاه 500 میلیون دلار هزینه دارد، سؤال 
این است: این هزینه قرار است از کجا تأمین شود؟ 
شرکت سازنده در قبال این موضوع چه چیزی را طلب 
می کند؟ 3 ـ محل مدنظر باشگاه استقلال اعلام نشده 
اما گفته می شود مسئولان این باشگاه دنبال ساخت 
ورزشگاه در زمینی هستند که در زمان محمد علی آبادی 
)رئیس وقت سازمان تربیت بدنی( برای ساخت ورزشگاه 
ورزشگاهی  بود؛  شده  پیش بینی  آزادی  در  بانوان 
40هزارنفری. این موضوع اما محل اِشکال است چرا که 
گذاری و خصوصی سازی  باشگاه استقلال در مرحله وا
قرار دارد و نمی توان اموال دولتی را در اختیار بخش 
گذاری است، قرار  خصوصی و باشگاهی که در مرحله وا
داد، وزارت ورزش نیز به دلیل قوانین و ملاحظات قانونی 

نمی تواند زیر بار چنین کاری برود. 
   نظر عضو هیات مدیره استقلال

گفت: در حال حاضر  عضو هیات مدیره استقلال 
کره برای جذب بازیکنان  تیم های دیگر مشغول مذا
مدنظرشان هستند، اما در باشگاه استقلال »شوی« 
تبلیغاتی راه انداخته اند. علیرضا خانی در گفت وگو 
با تسنیم، در مورد اینکه آیا ساخت ورزشگاه در زمان 
مدیریت آجورلو دارای مصوبه بوده است یا خیر، تصریح 
کرد: به عنوان عضو هیات مدیره که مصوبات را مشاهده 
می کنم در زمان آقای آجورلو مصوبه ای درباره ساخت 
ورزشگاه ندیدم. خانی راجع به اقدام برای ساخت 
ورزشگاه اختصاصی استقلال گفت: کار خیلی خوبی 
است. به عنوان یک هوادار و عضو هیات مدیره ما هم 
علاقه داریم ورزشگاهی اختصاصی در شان هوادار و 
باشگاه استقلال داشته باشیم، ولی با توجه به شرایط 
اولویت، جذب بازیکن است. در حال حاضر تیم های 
کره برای جذب بازیکنان مدنظرشان  دیگر مشغول مذا
هستند تا بتوانند تیم شان را تکمیل و تقویت کنند. 
کره شده است و ما  تیم رقیب با چند ملی پوش وارد مذا
باخبر هستیم. نمی شود که ما بگوییم بازیکن نمی آید و 
کره نکنیم. سرمربی لیست داده و باید نهایت تلاش  مذا
گر  خود را برای جذب بازیکنان مدنظرش انجام دهیم. ا
نشد مربی درک و حتی تشکر می کند که تلاش کرده ایم. 
من می بینم می گویند مربی اول باید لیست مازاد بدهد. 
مگر بازیکن جذب شده است که لیست مازاد بدهد؟! 
وی ادامه داد: دوستان تمام تمرکزشان را برای ساخت 
ورزشگاه گذاشته اند و من به عنوان عضو هیات مدیره 

اصلاً از این موضوع اطلاع ندارم. نمی دانم اصلاً چه 
زمانی و چگونه این کار را انجام دادند. خانی با انتقاد از 
ابهام در وضعیت تأمین منابع مالی ورزشگاه استقلال، 
اظهار داشت: وقتی قرار است پروژه سنگینی به این 
شکل، آغاز شود باید مشخص شود این منابع از کجا 
گر منابع داریم این منابع از چه  تأمین خواهد شد. ا
گر منابع داشتیم که بدهی های مان را  محلی است؟ ا
پرداخت و حساب های بانکی مان را باز کرده و بازیکنان 
مدنظرمان را جذب می کردیم. پس ما منابع نداریم. وی 
افزود: این منابع را چه کسی یا کسانی تأمین می کنند؟ 
قرار است آن شرکت چینی - مالزی بیاورد؟ با ما به چه 
صورت می خواهد کار کند؟ چگونه قرار است با ما کار 
ح و  کنند؟ برنامه آن به چه شکلی است؟ آیا این طر
مسائل مالی آن نباید ارزیابی و دیده شود؟ مسائل 
سرمایه گذاری آن به چه شکل است؟ به نظرم هیچ کدام 
اینها دیده نشده است. با این اوصاف ساخت ورزشگاه 
استقلال »شو« است تا واقعیت. عضو هیات مدیره 
باشگاه استقلال گفت: با اصل موضوع مشکلی ندارم. 
 40 که یک ورزشگاه اختصاصی  از خدایمان است 
هزار نفری در خور شأن باشگاه و هواداران استقلال 
داشته باشیم، اما به این شکل منطقی نیست و نیاز 
است بررسی بیشتری روی آن صورت بگیرد. خانی 
در مورد بخش های بررسی نشده ساخت ورزشگاه 
، گفت: موضوعات اینچنینی  استقلال توسط خطیر
ابتدا در هیات مدیره می آید و می گویند که قرار است 
چنین برنامه ای را انجام بدهیم. بعد از آن مسئول 
مالی، باید بخش مالی و بخش سرمایه گذاری، قسمت 
سرمایه گذاری آن را بررسی کند. اینها باید در قالب 
ارزیابی ها بررسی شود که اصلاً برای ما توجیه دارد یا 
نه. دوره بازگشت آن چند ساله و به چه شکل است؟ 
مشارکت ما با آن شرکت چگونه است و ما قرار است 
چطور با آن شرکت کار کنیم؟ هیچکدام از این موارد 
انجام نشده است. در سال های گذشته در باشگاه 
استقلال از این تفاهم نامه ها زیاد داشتیم و اجرا هم 
نشده است. عضو هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: 
سؤال ما این است که قرار است ورزشگاه 40 هزار نفری 
استقلال در کجا ساخته شود؟ زمین آن کجا است؟ آیا 
زمین مذکور از ارگان خاصی گرفته شده یا قرار است ما 
خودمان آن را بخریم؟ اصلاً این زمین کجاست؟ این 

موارد برای ما جای پرسش دارد. 
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آزمون: آماده ایم برای رم بمیریم 
کنش  سردار آزمون به پیروزی برابر کرمونزه وا
نشان داد و از انگیزه بالایش در تیم ایتالیایی 
گفت. به گزارش سایت اخبار رم، سردار آزمون، 
مهاجم ایرانی یکی از بهترین عملکردها را در 
پیروزی مقابل کرمونزه در کوپا ایتالیا داشت. 
در این دیدار کرمونزه با گل ساجوت در دقیقه 
3۷ پیش افتاد اما شرایط از دقیقه ۶۷ که سردار 
آزمون به میدان آمد تغییر کرد. رم در دقیقه ۷۷ 
کو توسط  روی همکاری مثلث دیبالا، آزمون و لوکا
مهاجم بلژیکی اش بازی را به تساوی کشاند که 
پاس این گل را آزمون داد. دیبالا هم در دقیقه 
۸5 گل پیروزی بخش را از روی نقطه پنالتی به 
ثمر رساند. آزمون در مصاحبه بعد از بازی خود 
با اسکای اسپورت اظهار کرد: بازی خوبی بود، 
بازی در شروع آسان نبود ولی ما مستحق این 
پیروزی بودیم، من به تیم برای کاری که انجام 
دادیم تبریک می گویم. آزمون در مورد قدردانی 
هواداران از او گفت: وقتی برای اولین بار به اینجا 
کنون  آمدم انگار هواداران مرا نمی خواستند اما ا

رابطه بسیار خوبی با هواداران دارم.

ویژه

بازیکنان تیم ملی فوتبال ایران 
طی دو روز پایانی هفته گذشته 
کتیکی در  به انجام کارهای تا
زمین چمن پرداختند و دیروز در 
محوطه هتل محل اقامت خود 
در کیش نیز یک تمرین سبک 
انجام دادند و به مصاف حریف 

تمرینی خود رفتند. 

ویتور روکه هفته گذشته وارد 
بارسلونا شد و توانست در 
تمرینات اخیر تیمش نیز حاضر 
شود. قرار بود روز چهارشنبه 
معارفه رسمی او برگزار شود، اما 
به دلیل در پیش بودن بازی 
برابر لاس پالماس این اتفاق به 

روز جمعه موکول شد. 

تیم کره جنوبی روز چهارشنبه 
اولین جلسه تمرینی خود را در 
ابوظبی انجام داد که البته این 
ین یک مهمان ویژه هم  تمر
بی  داشت. پائولو بنتو، سرمر
که هدایت امارات را  پرتغالی 
گردان  برعهده دارد، به دیدار شا
سابق خود در کره جنوبی رفت. 

ت
شــ

س نو
عک

        مهمان   تمرین معارفه

گفتوگو

فرزاد آشوبی بازیکن سابق تیم های سرخابی 
پایتخت در خصوص عملکرد تیم های مدعی 

قهرمانی لیگ برتر صحبت کرد. 
   عملکرد مدعیان قهرمانی در نیم فصل 

اول را چگونه ارزیابی می کنید؟
 در نیم فصل اول شاهد بازی های نزدیک 
و مهیجی بودیم و تمامی تیم ها فراز و نشیب 
زیادی داشتند. در نیم فصل دوم باید حساب 
کتور باز کنیم. تیمی که  ویژه تری روی تیم ترا
به لحاظ تغییرات گسترده ای که داشت زمان 
زیادی را برای هماهنگی و روند رو به رشد از 
دست داد، ولی به شدت معتقدم این تیم قامت 
یک مدعی را در نیم فصل دوم دارد، اما چیزی که 
یک مقدار در نیم فصل اول باعث سورپرایز شد 
عملکرد تیم های ذوب آهن، ملوان بندرانزلی و 
شمس آذر قزوین بود. تیم هایی که روی عملکرد 
آنها حسابی باز نمی شد، ولی با کار تیمی که در 
کادرفنی و بازیکنان داشتند توانستند نتایج 

بسیار خوبی بگیرند. 
   در مورد پرسپولیس چه نظری دارید؟

 در مورد پرسپولیس باید گفت آرامشی که 
باید پیرامون این تیم بود وجود نداشت و دیده 
نشد. پرسپولیس این فصل مشکلات بیشتری 
را تجربه می کند به خصوص محدودیت منابع 
که بیشتر اذیت شد. استعفا های  مالی دارد 
پرتکرار گل محمدی و مصاحبه های بیش از حد 
بازیکنان، بخشی از تمرکزی که باید را از این تیم 
گرفت. موارد دیگری هم در نوسان عملکردی 
پرسپولیس تأثیر گذاشت. مثل اردوی پیش 
فصلی که برگزار نشد و شرایط پیش فصل مطابق 
بازیکنان زیادی  کادرفنی پیش نرفت.  میل 
که به ویژه در خط حمله جدا شدند. پورعلی 
گنجی، سلمانی و امیری، مصدومانی که در طول 
مسابقات به تیم اضافه شدند. برای نیم فصل 
دوم باید مبحث همدلی و اتحاد در پرسپولیس 
در بالاترین سطح خودش قرار بگیرد. تیم هم بر 

اساس خواسته کادرفنی تقویت شود. 
   در خصوص سپاهان و استقلال نظر شما 

چیست؟
سپاهان حمایت خوبی را حس می کند و در 
کنارش فضای حرفه ای و کاربلدی وجود دارد، 
می تواند برگردد و کار قوی، پرقدرتی و با کیفیتی را 
ارائه دهد. در این مورد تردیدی ندارم و سپاهان 
با گروه فنی فوق العاده و بازیکنان خوبی که دارد 
به مسیر قبلی بازمی گردد و نتایج خوبی می گیرد. 
درباره استقلال باید واقع بین باشیم. باوجود 
مشکلاتی که پیش از شروع فصل و در هفته های 
ابتدایی وجود داشت خیلی سخت بود استقلال 
را در قامت یک مدعی دید، ولی این اتفاق افتاد 
و شانس خوبی برای این تیم باید قائل شد تا در 
نصم فصل دوم هم در بالای جدول و در کورس 

قهرمانی با دیگر رقبا بجنگد. 

آشوبی:
نیم فصل دوم باید 

حساب ویژه تری روی 
کتور باز کنیم تیم ترا

جواهری در آبادان؛ بازگشت  
اسطوره به لیگ ایران پس از 6 سال

فارس: لیگ برتر بسکتبال امسال با توجه به 
قدرت تیم ها و با نظر کارشناسان جذاب بود 
و حالا با حضور حامد حدادی قطعا جذاب تر 
خواهد شد. اسطوره بسکتبال ایرآنکه تابستان 
امسال پس از پایان جام جهانی بسکتبال از 
تیم ملی خداحافظی و پس از چند ماه استراحت، 
سرانجام لیگ ایران را برای ادامه کار انتخاب 
کرد. حدادی 3۸ ساله که طی ۶ سال گذشته 
در لیگ چین حضور داشت، یک بار دیگر به 
لیگ ایران بازگشت و قرار است برای تیم استان 
خود یعنی نفت آبادان به میدان برود. ستاره 
21۸ سانتی متری بسکتبال ایران که مدتی را با 
مصدومیت آشیل پا سپری کرد و در جام جهانی 
هم نتوانست زیاد در میدان باشد، ظاهرا به 
شرایط بهتری رسیده است و باید دید با حضور 
نفتی ها چه جایگاهی را در پایان فصل کسب 
خواهند کرد. اسطوره بسکتبال ایران که یک دوره 
نفت آبادان را در جام باشگاه های آسیا همراهی 
کرده بود، امسال از تیم های ذوب آهن و مهرام هم 

پیشنهاد داشت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مدافع برزیلی فصل گذشته تیم فوتبال استقلال پس از 
توافق با مسئولان باشگاه استقلال به این تیم بازگشت. به گزارش 
رسانه باشگاه استقلال، رافائل سیلوا، مدافع برزیلی فصل گذشته 
استقلال با توافقی جدید به جمع آبی پوشان پایتخت بازگشت. 
، مدیرعامل باشگاه استقلال، در پی صدور حکم  علی خطیر
فیفا و محکومیت حدودا ۸50 هزار دلاری این باشگاه در پرونده 
شکایت رافائل سیلوا، با هماهنگی سرمربی استقلال و با توجه به 
اعلام نیاز کادر فنی برای تقویت خط دفاعی تیم و جذب مدافع، 
کره با رافائل سیلوا آرودا کرد و در نهایت با این مدافع  اقدام به مذا
برزیلی برای بازگشت به استقلال به توافق رسید. مطابق این 
توافق، رافائل سیلوا قراردادی به مدت یک  فصل و نیم با باشگاه 
استقلال امضا کرده است. همچنین باشگاه استقلال با رافائل 
سیلوا یک تسویه نامه مجزا امضا کرده که به واسطه این تفاهم نامه 
تسویه مطالبات سیلوا در چند قسط و طی یک سال آینده به او  
پرداخت می شود. باشگاه استقلال از رافائل سیلوا بابت حسن 
نیت و همکاری با باشگاه استقلال، جهت تفاهم نامه تسویه و عقد 

قرارداد تشکر می کند و به این مدافع برزیلی خوشامد می گوید. 

بیــنالمــلل
 سرمربی بارسلونا تیمش را شایسته برد در هفته پایانی 
نیم فصل نخست لالیگا دانست. به گزارش اسپورت، هفته نوزدهم 
و پایانی نیم فصل نخست لالیگا بامداد دیروز )جمعه( با برگزاری 
یک دیدار به پایان رسید که در آن تیم فوتبال بارسلونا توانست 
میزبانش لاس پالماس را دو بر یک شکست دهد. منیر الحدادی 
گردان ژاوی  در دقیقه 12 دروازه بارسلونا را باز کرد ولی در ادامه شا
هرناندس توانستند به بازی برگردند. فران تورس در دقیقه 5۶ کار 
را به تساوی کشاند و ایلکای گوندوغان در دقیقه ۹0 از روی نقطه 
پنالتی گل دوم را به ثمر رساند. سرمربی بارسا پس از این دیدار 
کید زیادی در این دیدار روی پاس های عمقی داشتیم.  گفت: تا
در نیمه نخست خوب کار نکردیم اما در نیمه دوم شرایط بهتر 
شد. بعد از دریافت گل، تحت فشار خوب بازی کردیم. فکر می کنم 
روی هم رفته برای برد بازی کردیم و شایسته پیروزی بودیم. 
ژاوی در بخش دیگری از صحبت هایش گفت: لاس پالماس در 
خانه تیم قدری است و به خوبی دفاع می کند. در این دیدار به 
مهاجمانی نیاز داشتیم که بتوانند دفاع حریف را عقب ببرند. گل 
فران به ما انگیزه داد و ما را به بازی برگرداند و فکر می کنم منصفانه 
پیروز شدیم. سرمربی بارسلونا درباره مصدومیت ژائو کانسلو نیز 

صحبت کرد: به نظر جدی نمی رسد 
و فکر کنم او شرایط خوبی داشته 
باشد. این مدافع پرتغالی در دقیقه 
آندریاس  و  مصدوم  بازی  یازده 

کریستنسن به جایش وارد زمین 
بارسلونا  نتیجه  این  با  شد. 

دوازدهمین پیروزی اش را 
لیگا کسب  در این فصل لا
کرد و 41 امتیازی شد. در 

نخست  نیم فصل  پایان 
لیگا، رئال مادرید با 4۸  لا
امتیاز در صدر قرار دارد. 

ژیرونا رتبه دوم را با همین 
تعداد امتیاز و تفاضل گل 

و  کمتر در اختیار دارد 
بارسلونا با 41 امتیاز در 

رده سوم جدول ایستاده است. 

نباید خودمان را گول بزنیم 

از اواخر این هفته رقابت های جام ملت های آسیا در کشور 
گر رویایی  قطر آغاز می شود. من فوتبال ایران را دوست دارم، ا
حرف بزنم، می گویم ایران قهرمان می شود. اما برای بالا بودن 
و اول شدن باید یک سری از موارد را به نحو احسن اجرا کرد. 
ابتدا باید عملگرا باشیم و هر سال که به جلو حرکت می کنیم به 
داشته های مان اضافه کنیم. برای رشد و پیشرفت، مدیریت 
فدراسیون فوتبال، مدیریت کادر فنی، خلاقیت و اتحاد، تدارکات 
گر این موارد همگی  و امکانات و رسانه ها نقش زیادی دارند. ا
درست باشند و همه دست به دست هم بدهند شک نکنید 
گر بازی را هم باختیم، می گویم؛ مسابقه مان  موفق خواهیم شد. ا
را با اساس باختیم نه بی اساس. بازیکنان حاضر در تیم ملی 
انتخاب کادر فنی هستند و به عقیده من هر مربی داخلی یا 
خارجی، سرمربی تیم ملی می شود باید از سوی تمامی اهالی 
فوتبال ایران از فدراسیون تا طرفداران مورد حمایت قرار گیرد. 
چون عدم حمایت باعث دلسری می شود و در نهایت باعث عدم 
نتیجه گیری خواهد شد. چون این زنجیر ها به هم وصل هستند و 
گر یک حلقه پاره شود اتصال به هم می ریزد. تا امروز که مدیریت  ا
قوی در فدراسیون فوتبال ندیدیم، کادر فنی که باید خودشان 
را برای مسابقات آماده کنند و بازیکنانی که باید انگیزه و اتحاد 
داشته باشند. بازی های تدارکاتی باید به نحو احسن برگزار شود 
گر قرار است با تیم های آفریقایی هم  که تا الان هم نداشتیم. ا
کش، سنگال، تونس،  بازی کنند بهتر است با تیم هایی مانند مرا
، الجزایر و کامرون بازی کنند. رقیبان ما در آسیا با تیم های  مصر
بزرگ دنیا سرشاخ می شوند، اما تیم ملی ایران در بهترین حالت با 
تیم های درجه چندم آسیا و آفریقا بازی می کند. وقتی تیمی موفق 
می شود که زیر فشار باشد و توانایی و قابلیت های خودش را 
نشان دهد. تیم ملی ایران زمانی که با تیم هایی نظیر ترکمنستان، 
قرقیزستان و.. بازی می کند، هیچ اتفاقی برای ملی پوشان ما 
نمی افتد و بازیکنان حریف از قدرت ما تجربه اندوزی می کنند. 
تیمی همچون ازبکستآنکه دوره ای آنچنان فوتبال قدرتمندی 
نداشت، الان دیگر به تیم ملی ایران فشار می آورد، چون آنها روز 
به روز در حال رشد و پیشرفت هستند. در آخرین دیدار تیم ملی 
با ازبکستان دیدیم که آن ها در نیمه دوم نیم ساعت به تیم ما 
فشار آوردند و نزدیک بود، بازی را ببرند. تیم ملی 14- 15 بازی 
دوستانه با تیم های ضعیف انجام داده و چیزی به داشته ایش 
اضافه نشده است. نباید خودمان را گول بزنیم و باید واقعیت 
قبول کنیم که تیم با کار و بازی سخت عیب و ایرادش مشخص 

می شود و موفقیت به دست خواهد آورد. 

همایونشاهرخی
کارشناسفوتبال

دقیقی: ثابت کردیم همه چیز پول نیست

طالبی: سپاهان حریف دست و پا بسته ای مقابل الهلال نیست

سعید دقیقی سرمربی شمس آذر می گوید 
تیمش با 30 میلیارد هزینه در لیگ برتر نشان 
داد که همه چیز پول نیست. سعید دقیقی 
که مهمان تمرین تیم ملی در جزیره کیش 
بود، در رابطه با حضورش در این تمرین اظهار 
کرد: حادثه کرمان را به همه مردم تسلیت 
می گویم. تعطیلات لیگ بود و تماسی با آقای 
قلعه نویی داشتم. فرصتی شد تا در تمرینات 
حاضر شوم و از کیفیت تمرینات استفاده و به 
دانش مربی گری ام اضافه کنم. ما این دوره 
یکی از بهترین تیم های ملی را داریم. کادرفنی 

بسیار فنی و خوبی داریم. تلفیقی از تلاش 
کادرفنی و کیفیت بازیکنان را داریم و امیدوارم 
بتوانیم قهرمان شویم. او ادامه داد: هر چند 
تیم هایی مثل کره و ژاپن بسیار قدرتمند 
گر بازی به بازی به کیفیت تیم  هستند اما ا
اضافه کنیم، در ادامه مسیر می توانیم جزو 
مدعیان کسب جام باشیم. امیدوارم خدا 
هم کمک کند تا تیم بتواند دل مردم را شاد 
کند. بازیکنان باشخصیت و باتجربه ای داریم. 
برخوردشان در اندازه تیم ملی ایران است 
و اعتقاد دارم به اتفاق خوب خیلی نزدیک 

گر  هستیم و به کسب جام امیدواریم. قطعا ا
تلاش کنیم، خدا هم شانس را به ما می دهد. 
دقیقی درباره وضعیت تیمش در لیگ برتر 
عنوان کرد: من از روزی که مسئولیت شمس 
آذر را به عهده گرفتم، در هر مرحله اهدافی 
برای خودم ترسیم کردم. هدف سال اول 
تثبیت در لیگ برتر بود که خداراشکر تا این 
کمک مسئولان تیم و استان آن  لحظه با 
را به دست آوردیم. بعد از این می خواهیم 
سطح تیم را ارتقا دهیم. شاید جالب نباشد 
این را بگویم اما یک تیم 30 میلیاردی مقابل 

تیم های چند صد میلیاردی خودش را آن 
گونه نشان داد و ثابت کردیم همه چیز پول 
نیست. او در پایان اضافه کرد: البته در دنیای 
حرفه ای باید منابع مالی در بالاترین سطح 
باشد و این که باشگاه ما پول ندارد، نباید 
دلیل بر این باشد که سقف بودجه تعیین 
کنیم. باشگاه های آسیایی ما باید در کیفیت 
بالایی باشند اما ما در این سطح با حداقل 
بودجه تیم را مدیریت کردیم. در میان مدت 
به دنبال جایگاه تک رقمی هستیم و در ادامه 

تیم را به جایگاه های بالاتر ببریم.

فوتبال  تیم  اسبق  مدافع  طالبی  فرشید 
از قدرت  گفت: خیلی ها  سپاهان اصفهان 
الهلال می گویند اما سپاهان هم تیم قدرتمند و 

با تجربه ای در آسیاست. 
   قرعه سپاهان 

فرشید طالبی در گفت وگو با فارس، در مورد 
قرعه سپاهان در لیگ قهرمانان آسیا که باید 
با الهلال روبه رو شود، اظهار داشت: خیلی ها از 
الهلال می گویند و اینکه این تیم از با سابقه ترین 
و قدرتمندترین تیم های آسیاست اما باید از 
سپاهان هم یاد کرد که در تورنمنت های بزرگی 
حضور داشته و تیمی پرقدرت است. سپاهان 
در جام باشگاه های جهان هم شرکت کرده 
گام بزرگ  کنون هم می خواهد یک  است وا
کیفیتی  بردارد. کادر فنی خوب و بازیکنان با
دارد که امیدواریم نماینده شایسته ای برای 
فوتبال کشورمان باشد. وی در مورد اینکه 
سپاهان را در مقابل الهلال از پیش بازنده 
است.  همین طور  دقیقاً  گفت:  نمی داند، 
سپاهان در خانه خودش و با حضور هواداران 
پرشورش تیم قدرتمندی است. مورایس مربی با 

تجربه ای است که سابقه بازی در لیگ قهرمانان 
و حتی قهرمانی های متعدد در عربستان و کره 
جنوبی را هم دارد. چنین مربی بین المللی بزرگی 
گر بتواند تفکراتش را در تیم اجرا کند  قطعاً ا

می تواند مقابل الهلال هم موفق شود. 
   شرایط سپاهان در لیگ برتر 

این کارشناس فوتبال با اشاره به شرایطی که 
برای سپاهان در لیگ پیش آمد، گفت: مهم 
که فدراسیون از نماینده فوتبال  این است 
کشورمان در آسیا حمایت کند. نمی گویم فقط 
از سپاهان حمایت شود بلکه هر تیم دیگری 
از ایران در این مسابقات بود باید آن را حمایت 
می کردیم اما در لیگ برتر دیدید که شب بازی 
کنار  گل گهر شش بازیکن تیم سپاهان را  با 
گذاشتند. این رقابت عادلانه نیست. حتی این 
نحوه بازی به خود حریفان هم نمی چسبد. 
مگر می شود قرارداد شش بازیکن را 24 ساعته 
که بخواهید  کرد؟ شما یک پیراهن  اصلاح 
بخرید حداقل نصف روز وقت می برد چگونه 
شب بازی چنین درخواستی را مطرح می کنند؟ 
وی افزود:  از سوی دیگر دو سه روز مانده به 

بازی با نیروی هوایی عراق هم رأی صادر شد 
چهار امتیاز از سپاهان کسر شود. هر تیمی که 
با چنین حواشی هایی مواجه شود تمرکزش 
کنون تنها نماینده  به هم می ریزد. سپاهان ا
کشورمان در آسیاست و باید این تیم نگاهی 
ایرانی و ملی داشته باشیم نه نگاه رنگی؛ باید 
گر هر تیم دیگری هم  سپاهان موفق شود. البته ا
به جای سپاهان بود همین حرف ها را می زدم. 
کتور هم در آسیا  گر استقلال، پرسپولیس و ترا ا
حضور داشتند حداقل انتظار حمایت از این 

تیم ها در آسیا بود. 
   تیم ملی 

طالبی در مورد فهرست تیم ملی برای جام 
گفت: من همیشه می گویم  ملت های آسیا 
گر فرگوسن هم این لیست را بنویسد  حتی ا
باز هم از فهرست او انتقاد می شود اما باید 
نگاه ملی داشت. تیم ملی ما در رقابت های 
باید  آسیا حاضر می شود و  جام ملت های 
برای فوتبال کشورمان آبروداری کند. عاجزانه 
حمایت  تیم ملی  از  همگی  که  می خواهم 
کنند، هرچند که برخی ها نه پیراهن و نه پرچم 

کشورمان برای شان مهم است گاهی همه چیز 
را به سخره می گیرند اما من معتقدم باید از 

تیم ملی حمایت کنیم. 
کید کرد: من حتی با سرمربی تیم ملی  وی تأ
تلفنی حرف نزده ام و او فامیل و دوست من 
هم نیست اما می گویم تیم ملی اعتبار فوتبال 
گر این تیم موفق شود می تواند  کشور است و ا
گر  به نسل بعدی فوتبال ما هم کمک کند اما ا
کام بماند به منزله  کرده این تیم نا خدای نا
آسیب به یک نسل فوتبالی در کشور است. 
گر در  تیم ملی که قرار است پوست اندازی کند ا
جام ملت ها موفق شود سود این موفقیت به 
پوست اندازی تیم ملی برای جام جهانی هم 
کمک خواهد کرد و اعتماد فنی به کادر فنی 
می دهد. نسل های بعدی فوتبال ما هم از این 

موفقیت سود خواهند برد. 
مدافع اسبق تیم فوتبال سپاهان گفت: حتی 
کسانی که مخالفان کادر فنی یا تیم ملی هستند 
کنون همسو و همدل باشند تا  بهتر است ا
تیم ملی را حمایت کنند. امیدوارم هم تیم ملی 

و هم سپاهان در آسیا موفق شوند. 


